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Subject: Fifth edition of the African Education Fair
AEF 2025, Yaounde-Cameroon

The High Commission of the Republic of Cameroon in Great Britain wishes to
announce that the fifth edition of the African Education Fair (AEF) will be held at
the esplanade of the city council in Yaounde from 30 August to 07 September under
the theme ™ Peaceful and enterprising youth for an emerging Africa " .

Members of the Cameroonian diaspora in the UK are encouraged to participate
in this fair as it promises to be an excellent forum for the exchange of experiences
and the promotion of image of our country.

For any further information concerning the event, please consult the SAED
website: https://jusa.africa/event/salon-africain-de-leducation/ or contact the
organizing committee at saed@jusa.africa or by contacting +237 670 361 082/690
621 036/620 241 133. /-
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Objet : Cinquiéme édition du Salon Africain de I'Education
SAED 2025, Yaoundé-Cameroun

Le Haut-Commissariat de la République du Cameroun en Grande Bretagne
porte & l'attention de la diaspora que faisant suite au Trés Haut Accord du Chef de
I'Etat, Son Excellence Paul Biya, pour le Parrainage du Salon Africain de I'Education
(SAED), la cinquiéme édition dudit Salon se tiendra a la Grande Esplanade de I'Hotel
de Ville de Yaoundé sur le théme « Jeunesse pacifique et entreprenante pour
une Afrique émergente », du 30 aoiit au 07 septembre 2025.

Nos compatriotes intéressés a ce forum, qui constitue une excellente
opportunité déchange d’expériences et de promotion de I''mage de marque de notre
pays aussi bien sur le plan économique, commercial, culturel que touristique, sont
invités & se mobiliser pour une participation effective audit Salon.

Pour toutes informations complémentaires concernant ledit événement, bien
vouloir consulter le site du SAED : https://jusa.africa/event/salon-africain-de-
leducation/ ou prendre attache avec le comité d'organisation a l'adresse
saed@iusa.africa ou aux contacts +237 670 361 082/690 621 036/620 241 133. /-
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